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Vážená paní starostko, vážený pane starosto,

vážení členové Spolku pro obnovu venkova, vážení kolegové,

jak již asi víte, v pátek 6. června 2017 schválila Poslanecká sněmovna Parlamentu ČR novelu zákona o
rozpočtovém určení daní, která navyšuje u obcí DPH z 21,4 % na 23,58 %.  V absolutním vyjádření tak naše
obce a města dostanou do svých rozpočtů o 8,5 miliard Kč navíc (cca 800 Kč na jednoho obyvatele). Pokud
tuto novelu schválí i Senát, dojde k navýšení od ledna roku 2018.

Bývalý předseda SPOV ČR Eduard Kavala před časem zahájil jednání i s dalšími organizacemi a spolky, které
působí v prostoru českého a moravského venkova a také velice usiloval o to, abychom všichni spojili své síly
a tam, kde máme společný zájem, postupovali v souladu a jednotě. 

Snažila jsem se maximálně na Edovo úsilí navázat. V lednu tohoto roku, jsme podepsali s předsedy SMO ČR,
SMS ČR a  SPOV ČR memorandum „Společné prohlášení organizací hájících zájmy samospráv ČR ke změně
RUD“.  Všechny tři organizace se po neúspěchu získat další peníze pro obce debyrokratizací centrálních
úřadů (jak přislíbil ministr Babiš v Olomouci) shodly na podpoře dalšího z návrhů a to zvýšit podíl obcí na
sdíleném DPH 23,58%. Uspořádali jsme seminář za účasti politických zástupců. Zúčastnila se ho i řada z vás,
kterým tímto velice děkujeme. I na tomto semináři jsme se snažili přesvědčit zákonodárce, aby se v co
největší síle sjednotili na jednom z návrhů.  Považovali bychom za velice nešťastné, pokud by nedošlo k
„politické shodě“. Následoval sněm Svazu měst a obcí ČR, kde samosprávy obdržely od politiků veřejný
příslib.

Úsilí i snaha se nám všem zúročila, a tak je mi dnes velkou ctí, že Vám mohu tuto dobrou zprávu tímto
dopisem oznámit.

Veliký dík, jak jsem se již zmínila, patří především Vám všem, kteří jste vyvinuli „pozitivní“ tlak na naše
zákonodárce. Děkujeme i poslancům za kladné hlasování a vyslyšení všech našich věcných argumentů. 

Pevně doufáme,  že Senát,  který  byl  vždy  problematice venkova a  obcí  nakloněn,  i  tentokrát  pomůže a
novelu schválí.

Na závěr mi dovolte popřát krásné léto a alespoň trošku zaslouženého odpočinku.

S úctou Ing. Veronika Vrecionová
                                           předsedkyně SPOV ČR


